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Abstract (en)
The grinding wheel has grinding plates that form a triangle with an outer corner (2), an inner corner and a rear corner (4) in a basic form. The
grinding plates are arranged in uniform angular distances on an edge region of a supporting disc under formation of a grinding plates-packet (13)
such that the outer corner limits a part of an outer edge (14) of the packet, and the rear corner runs leadingly from an inner edge (19) to the outer
edge of the packet with respect to a rotary direction (16), where the grinding plates-material is concentrated in a radial outer region of the packet.

Abstract (de)
Eine Fächer-Schleifscheibe, die in einer Drehrichtung (16) drehantreibbar ist, weist auf einem ringförmigen Randbereich eines Tragtellers
Schleiflamellen (1) auf, die in Form eines Dreiecks ausgebildet sind. Die Außenkante (2) jeder Schleiflamelle (1) begrenzt einen Teil eines
Außenrandes (14) eines Schleiflamellen-Pakets (13). Die Innenkante (3) verläuft von einem Innenrand (19) des Schleiflamellen-Pakets (13) zum
Außenrand (14). Die Hinterkante (4) liegt offen und verläuft - bezogen auf eine Drehrichtung (16) - vom Innenrand (19) zum Außenrand (14) des
Schleiflamellen-Pakets (13) voreilend.
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